
  

Honour to the Egyptian Businesspersons 

German Order of merit to Nader Riad 

 
President Hosny Mubarak has accredited the acceptance of the German 

First Class Order of Merit granted to the Egyptian man of industry, Dr. Nader 

Riad from Johannes Rau, the President of the Federal Republic of Germany. 

The Embassy of Germany announced that Baron Von Maltzahn the German 

ambassador in Egypt, will award Dr. Riad the Medal in a big celebration on 

June 23, 2003.  

Dr. Riad is the first Egyptian Business person that succeeded in acquiring 

the Bavaria Germany, which has many branches in Europe and is specialized in 

fire fighting equipment. Riad is a member of the National Democratic Party, a 

Counsellor at the Industries Union at the People’s Assembly‘s Industry and 

Energy Committee and the head of the Industrial Committee at the Arab- 

German Chamber of Industry and Commerce 

 

 

 * Translated from Arabic Original 
  Source: Al Alam Al Youm Newspaper 19/06/2003 



  

           Neue Anerkennung für ägyptische Unternehmer 
Klasse für Nader Riad. 1Ein deutscher Orden  

Ägyptischer Staatschef Hosni Mubarak hat die Verleihung des 

Bundesverdienstkreuzes 1. Klasse an den ägyptischen Unternehmer, Dr. Ing. Nader 

Riad, genehmigt. Die deutsche Botschaft in Kairo hat bekannt gegeben, dass der 

deutsche Botschafter, Baron v. Maltzahn, stellvertretend für den Bundespräsidenten, 

Dr. Nader Riad die Verleihungsurkunde am 23. Juni in einem feierlichen Empfang 

überreichen werde. 

Dr. Ing. Nader Riad kaufte als erster ägyptischer Unternehmer eine der größten 

deutschen Fachbetriebe für technische Industrien auf, die sich auf die Herstellung von 

Feuerlöschanlagen spezialisiert hat. Die Firma ist in mehreren europäischen Ländern 

vertreten. Er bekleidet zahlreiche Ämter und ist u.a. Vorstandsmitglied der Föderation 

der Ägyptischen Industrien, Vorsitzender des Komitees für Industrie und Energie an 

der Deutsch-Arabischen Industrie- und Handelskammer in Kairo, sowie Berater des 

Komitees für Industrie und Energie am ägyptischen Parlament. 

 

 

 

*Übersetzt aus dem arabischen Original 
Quelle: Die ägyptische Zeitung “Al-Alam Al-Jaum“ am 19.06.2003 
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